通過 ISO 9001 品質認證

星崴專業的感應加熱設備製造廠:



- ○最完善的設計、最高的效率,提供 業者最低的生產成本。
- 高效諧振回路與智慧功率自動控制。
- ○單一旋鈕無段調整控制電力。
- ○三相電源採用開關式整流,全程保持 高功率因素達95%以上。
- ●全部邏輯及IC控制電路均安裝於防塵 氣冷中。
- 高頻輪出變壓器,使工作件與主機間 之電壓完全隔離。
- ○單主機控制板,易於檢修。
- 超額定的容量設計,使主機機械均能 滿載正常運轉。

SHEEN WAY-SPECIALIZE IN INDUCTION MELTING AND HEATING QUIPMENTS:

- *The best desing, the highest efficiency, and the lowest price.
- *High efficient tunen inverted circuit and micro computer based automatic control.
- *The control power can be continuously varied by one knob.
- *SCRs are used to rectify the three phased power source, hence the power factor is higher than usual installation-95%
- *All the logic and IC circuits are housed in dustproof and air-cooled cabinet.
- *The voltage of working area (furnaces),land the main unit are separated by a high frequency output transformer.
- *The control board is installed on a single board to fascilitate maintainence.
- *The capacity is above the default value, so the main unit can operate smoothly even at full power.



星 歲 機 電 股 份 有 限 公 司 SHEEN WAY ELECTRIC MACHINERY CO., LTD.



台灣省苗栗縣竹南鎮公義路98巷130號 No.130, Ln.98, Gongyi Rd., Zhunan, Miaoli, Taiwan, R.O.C.

TEL: (037)636395-6 FAX: (037)635995 E-mail: s2250289@ms19.hinet.net

Home Page: http://www.sheenway.com.tw